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ZAPISNIK 

2. SEJE SVETA STARŠEV OŠ GORNJA RADGONA V ŠOLSKEM LETU 

2023/2024, KI JE POTEKALA V ČETRTEK, 7. MARCA 2024, OB 16.30 URI V 

VELIKI ZBORNICI OSNOVNE ŠOLE 

 

Dnevni red: 

1. Pozdrav, sprejem dnevnega reda in ugotovitev prisotnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 1. seje sveta staršev v šolskem letu 2023/24 (26. 9. 2023) in 

1. korespondenčne seje sveta staršev (19. 10. - 23. 10. 2023) 

3. Analiza VIZ dela ob koncu 1. ocenjevalnega obdobja – Dejan Kokol 

4.Poročilo šolskega sklada za leto 2023 in Program šolskega sklada za leto 2024 – Silva Vračko 

5. Proslave in druge šolske prireditve v VŠD – Dejan Kokol 

6. Vprašanja, predlogi in pobude staršev 

7. Razno 

 

Vabljeni: 

- članice in člani Sveta staršev OŠ Gornja Radgona (28) 

- Dejan Kokol, ravnatelj šole 

- Silva Vračko, pomočnica ravnatelja 

- Nuša Zagorc, pomočnica ravnatelja 

 

Prisotni: Dušan Knaus (1. b), Anita Hajdinjak (2. b), Janja Munda (2. c), Mateja Primožič (3. a), 

Martina Erdela (3. b), Tanja  Dolamič (3. c), Petra Vršič Fras (4. a), Blaž Kolar (4. b), Renata Klemenčič 

(4. c), Helena Krajnc (5. a), Tomaž Munda (5. c), Lucija Pečovnik (6. b), Istok Kuzma Simrajh (7. a), 

Matej Hafner (8. a), Andreja Logar (8. b), Nataša Švab (9. a) in Vito Kraner (9. c).  

Opravičeno odsotni: Kežman Mateja (1. a), Sašo Kokol (1. c), Anja Rakuša Brus (2. a), Boštjan 

Jaušovec (5. b), Karmen Zorko Vukan (6. a), Jana Štrakl (6. c), Diana Oman (7. b), Rajko Capl (7. c), 

Monika Žnidarič (8. c), Angela Štanta (9. b) in Marjanca Bevk (PŠ). 

 

 

K1.) Pozdrav, sprejem dnevnega reda in ugotovitev prisotnosti: 

Kot sklicatelj 1. seje, je predsednik sveta staršev, g. Tomaž Munda najprej prijazno nagovoril in pozdravil 

vse prisotne v zbornici šole ter preveril število prisotnih predstavnikov posameznih oddelkov. Prisotnih je 

bilo 17 od 28 izvoljenih članov predstavnikov Sveta staršev za šolsko leto 2023/24, zato je predlagal 

sprejem dnevnega reda.  

SKLEP 1:  Vsi prisotni so soglasno potrdili dnevni red.  
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K2.) Pregled in potrditev zapisnika 1. seje sveta staršev v šolskem letu 2023/24 (26. 9. 2023) in 

1. korespondenčne seje sveta staršev (19. 10. - 23. 10. 2023) 

 

Predsednik sveta staršev je na kratko predstavil sklepe iz zapisnika 1. seje sveta staršev, ki je potekala 

26. oktobra 2023 in iz 1. korespondenčne seje sveta staršev, ki je potekala med 19. 10. 2023 in 23. 10. 

2023.  

Dodatnih vprašanj ali pripomb ni bilo. 

SKLEP 2: Vsi prisotni člani sveta staršev so potrdili oba predstavljena zapisnika. 

K3.) Analiza VIZ dela ob koncu 1. ocenjevalnega obdobja - Dejan Kokol 

 

Ravnatelj je predstavil analizo VIZ dela ob koncu 1. ocenjevalnega obdobja. Povedal je, da je v tem 

obdobju prišlo do občutnejšega upada ocen pri učencih, ki se deloma še zmeraj odražajo kot posledica 

korone in daljšega izobraževanja na daljavo. Ob tem je izpostavil, da je večje število učencev končalo 1. 

ocenjevalno obdobje z negativno oceno iz enega ali več predmetov. Razloge za to stanje so strokovni 

delavci šole iskali na dveh ločenih sejah in ocenjevalnih konferencah. Prav tako je ravnatelj izpostavil, da 

je med temi učenci še zmeraj preveč takšnih, ki se kljub ponujenim oblikam pomoči (dopolnilni pouk, 

pogovorne ure učiteljev, dodatne ure…) ne odločajo za ponujeno pomoč.  

SKLEP 3: Člani sveta staršev so se seznanili s podano analizo VIZ ob koncu 1. ocenjevalnega obdobja. 

K4.) Poročilo šolskega sklada za leto 2023 in Program šolskega sklada za leto 2024 – Silva Vračko 

Gospa Silva Vračko je bila odsotna, zato nam je poročilo šolskega sklada predstavil ravnatelj Dejan 

Kokol. Gospod ravnatelj nam je podal strnjeno poročilo o prihodkih in odhodkih šolskega sklada. 

Podrobnejše poročilo je del poslanega gradiva. 

PRIHODKI:  

● 4.965 evrov od različnih donatorjev (1.519,62 evrov v šolski sklad, 3.446,08 iz Drobtinice) 

● v tem znesku se nahaja tudi znesek, ki smo ga prijeli iz naslova dohodnine: 204,99 evrov.  

 

ODHODKI: 

● 4.499,11 evrov 

● velik del denarja je namenjeni socialno šibkim otrokom, pri pomoči sofinanciranja šol v naravi, 

predavanja, delavnice… 

● zadnji odhodek pa so igrala, ki bodo postavljena na zelenici ob šoli. 

STANJE: 4.268,09 evrov na kontu šolskega sklada in 6.743,35 na kontu iz naslova Drobtinice 

Ravnatelj je ob tem na člane sveta staršev ponovno naslovil prošnjo in pobudo, da se na prošnjo po 

namenski odmeri dohodnine, le-to nameni tudi v šolski sklad šole. Prav tako je izpostavil, da je zelo 
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hvaležen za odlično sodelovanje in pomoč z RK OZ Gornja Radgona, katerega predsednica je prav 

pomočnica, gospa Silva Vračko. 

Ravnatelj je obenem poudaril, da v kolikor starši potrebujejo pomoč ali začutijo stisko v drugi družini, 

da se obrnejo na šolo in bodo poiskali načine in poti, kako družini pomagati in učencem omogočiti 

udeležbo v šoli v naravi, na delavnicah, taborih …  ali kako drugače. 

SKLEP 4: Člani sveta staršev so se seznanili s Poročilom šolskega sklada za koledarsko leto 2023 in 

Programom za koledarsko leto 2024. 

 

K5.) Proslave in druge šolske prireditve v VŠD  

 

Gospod ravnatelj nam je povedal kakšne prireditve so se odvijale v dvorani. Največja prireditev je bila 

otvoritev, tržnica poklicev in poleg vsega tega so se odvijale proslave in druge manjše prireditve. Največ 

pogovora je bilo o valeti, ki jo hočejo učenci 9 razreda imeti v športni dvorani. Gospod ravnatelj temu ne 

nasprotuje vendar se boji, da je prevelik zalogaj, kajti priprave za valeto trajajo 4 mesece in se boji, da bo 

na koncu vse izzvenelo. Kajti kot on in drugi starši odbora smo mnenja, da je avla šole bolj primerna za 

to. 

 

Ob tem je ravnatelj navedel temeljne pomisleke za takšno odločitev: 

- naj ponovno izpostavim, da smo na našo novo pridobitev - večnamensko športno dvorano izjemno 

ponosni in hvaležni, da jo imamo; 

- novi prostori in dvorana nam ponuja možnosti izvedbe kvalitetnega pouka športa, športnih prireditev, 

kakor tudi prostor za druge dogodke; 

- ob tem pa se je potrebno zavedati, da parter velike dvorane meri več kot 1400 m2, velika dvorana pa v 

višino 7,5 m, kar pa močno vpliva na akustiko, organizacijo in kvaliteto kulturnega dogodka; 

- na osnovi velikosti dvorane je potrebno najeti oder in profesionalno ozvočenje (cca. 1000 EUR in več, s 

sredstvi za to šola ne razpolaga); 

- na osnovi velikosti dvorane se manjše število obiskovalcev v dvorani praktično »izgubi«;  

- na osnovi velikosti dvorane praktično ni možno pripraviti scene (vsaj ne takšne kot jo običajno 

pripravimo v avli šole); 

- vse prireditve običajno popestrimo s projekcijo. S platnom takšnih dimenzij, ki bi zadostovale ogledu 

večjega števila gledalcev, ne razpolagamo (v avli projiciramo na steno, v VŠD bi potrebovali prenosno 

platno dimenzij 5 x3 m ali večje ... novo stane 4.000 EUR in več, kje bi ga lahko najeli, še ne vemo); 

- izvlečne tribune zadoščajo za 308 obiskovalcev, posledično pa se ob postavitvi teh tribun ne morejo 

spustiti pregradne zavese, ki bi vsej deloma lahko optično zmanjšale prostor; 

- ob organizaciji prireditve, z glediščem iz izvlečnih tribun, na hrbtni strani odra ni stene (pogled proti 

fiksnim tribunam nad veliko dvorano); 

- ob vsem tem pa je organizacija takšnega dogodka povezana še z izselitvijo vseh športnih dejavnosti iz 

dvorane (šolskih, v dopoldanskem času, in zunanjih društev, v popoldanskem času) za čas priprav na 

dogodek in nato še za čas pospravljanja; 

- samo s polaganjem tepihov za zaščito parketa je potrebnih cca. 4 ure dela;  

- akustike in vzdušja, kot  ga ponuja avla šole, ga nikoli ne more nadomestiti športna dvorana; 
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- na valeti običajno pričakujemo med 200 do 250 obiskovalcev;  avla takšno število obiskovalcev premore; 

(sam sem učenec te šole in nas je v avli, na valeti bilo 140 učenk in učencev ter vsaj 300 obiskovalcev); 

- …. 

Na osnovi vsega tega se za organizacijo (kulturnih) prireditev odločamo zgolj ob večjih dogodkih, ki 

presegajo razpoložljive kapacitete šolske avle. V šolski avli se namreč odvijajo številne prireditve – šolske 

in druge, v okviru številnih drugih organizatorjev dogodkov, ki nadvse cenijo in hvalijo našo avlo 

(Glasbena šola Gornja Radgona, JSKD …). V VŠD smo nazadnje izvedli tudi skupno proslavo za vse 

učence šole (600+), žal pa kvaliteta te proslave ni bila takšna, kot bi si jo želeli in bi jo izvedli v avli šole. 

Vsled vsega smo nato ponovno uvedli šolske proslave v avli šole. 

Skratka, imam/-o več pomislekov glede izvedbe svečane valete v večnamenski športni dvorani. Ne morem 

pa se otresti občutka, da ta želja izhaja predvsem od določenih staršev, manj s strani otrok. So pa le-ti v 

precepu in pod pritiskom, da ustrežejo želji staršev. 

 

SKLEP 5: Sledil bo sestanek predstavnikov sveta staršev 9 razredov, z namenom sprejetja dokončne 

odločitve o izvedbi letošnje valete.  
 

 

K6.) Vprašanja, predlogi in pobude staršev 

 

- 1.b: cena fotografij in kvaliteta fotografiranja z koledarje (en ponudnik in slike so bile katastrofa) 

 

RAVNATELJ: ni stvar šole. Starši presodijo, ali bodo te slike naročili ali ne. 

 

Tomaž Munda nam daje v razmislek, ali ne bi bilo celo boljše, da bi to ukinili. 

 

1.b: daje predlog, da bi imeli istega ponudnik, kot ga imamo za razredno fotografiranje.  

  

- 7. b: prometna varnost okoli šole, grdo obnašanje voznikov, preslaba osvetlitev (predlog, da je 

prehod bolj osvetljen) 

 

RAVNATELJ: zavedamo se, da trenutna ureditev ni najbolj ustrezna. Trudimo so, da po svojih močeh in 

skupaj z občino zagotavljamo varen prihod/odhod učencev. Prav tako je izpostavil, da so kot šola na 

občino podali pobudo, po postavitvi hitrostne ovire (ležečega policista) pri kontejnerjih za smeti, z 

namenom, da se občutno zmanjša hitrost vožnje iz Polic. 

 

- 8. b: jedilnica ima premalo pitnikov. 

 

RAVNATELJ: pitnikov je dovolj - te ki so bili v jedilnici smo že lansko šolsko leto premestili na hodnik, 

ob jedilnici. Razlog za takšno odločitev je bil zmanjšati prekomerno uživanje vode pred/med uživanjem 

obrokov.  
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- 8. b: premalo časa za malico in kosilo 

 

Nuša Zagorc: ni gneče, razen takrat ko so palačinke…itd. V kolikor se učenci držijo razporeda, ne bi smelo 

prihajati do pretirane gneče in čakalnih vrst. Pri malici omogočamo, da ima vsak učenec 15 minut za 

malico in tudi za kosilo. Prerivanja in nejevolja nastane, saj omogočamo učencem, ki obiskujejo 

popoldanske prostočasne aktivnosti, da kosilo opravijo prej. Preverjanje upravičenosti pa je praktično 

nemogoča in se lahko zgodi, da kdo od učencev to tudi izkorišča.  

 

- 2. b: temperatura športne dvorane 

 

RAVNATELJ: težave smo imeli s kotlovnico, takrat je bilo v telovadnici zgolj 16 stopinj. Optimalna in 

predpisana temperatura v športni dvorani se giblje med 19 in 21 stopinj, kar sedaj tudi zagotavljamo. 

 

- 2. b: mrzla voda za umivanje rok 

 

RAVNATELJ: bomo preverili in uredili, da bo ustrezno zagotovljeno. 

 

Lucija Pečkovnik 6. b : šolska prehrana, otroci se pritožujejo, da so premajhne porcije in zakaj so različne 

cene, če so porcije enake. 

 

RAVNATELJ: porcije niso premajhne se razlikujejo, vendar pa tisti otrok, ki hoče več, še vedno lahko 

gre iskat več hrane.  

 

Nuša Zagorc: otroci rajši jedo jedi na žlico in takrat, ko je hrana za njih (palačinke, hrenovke, zaseka). 

Nekateri učenci gredo večkrat po »repete«, odvisno od priljubljenosti hrane. 

 

- 8. b: kvaliteta hrane, niso zadovoljni z njo. 

 

RAVNATELJ: naša hrana je kvalitetna in se ne more strinjati s to pritožbo, kajti naše kuharice zelo dobro 

kuhajo, kar utemeljujem s povratno informacijo večine staršev in učencev, kakor tudi na osnovi zunanjih 

analiz.  

za vse predloge, pobude se starši lahko obrnejo na gospo Heleno Kranjc, ki je kot predstavnica staršev 

tudi članica Odbora za pripravo jedilnikov in prehrane na šoli.  

 

Prav tako je ravnatelj spomnil in spodbudil, da se starši ustrezno odzovejo na povabilo pri ugotalvjanju 

zadovoljstva s prehrano, ki ga vsakoletno naslovimo tako na starše kot tudi na učence. Zadnja leta je odziv 

na to povabilo k sooblikovnju mnenja o prehrani na šoli, izjemno nizek. 
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K7.) Razno 

● pohvale za likovne delavnice za nadarjene učence 

● pohvala celotnemu kadru za ves trud, ki ga vlagajo 

● pohvala gre tudi informatorkama za dobro opravljeno delo 

Predsednik sveta staršev, g. Tomaž Munda, se je zahvalil vsem za navzočnost, za vse pobude, predloge 

in zahvale. Sejo je zaključil ob 19:57 h. 

 

Gornja Radgona, 7. 3. 2024 

 

Zapisal: Nataša Švab                          Ravnatelj:  Dejan Kokol 

             Predsednik sveta staršev: Tomaž Munda 


